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Sanowna Pani Konserwator.
Przed ponad miesiącem przystą)iono do remonfu-pŹebudowy Pl. Rembowskiego i

odciŃa ul. okężnej do Powsińskiej. Jakość i olganizacja tyoh prac budzą samę negatywnę
reakcje większości mieszkańców, a także wątpliwości Towalzystwa.

spnwajest szczęgólnie ważna, bo decyzją Konserwatoia Zabytków jest odtwarzana
historyczna nawierzchnia tej ulicy - z kamienia polnego. Przeciw tego rodzajowi nawierzcbni
była zdecydowana większość mieszkańców. W Ę sluacji dobrajakość prac i ich właściwa
organizacja mają szczęgóln€ znaczenię. A tymczas€m jęst odwrotnię. Rzęcz
skonsultowaliśmy z dośWiadczonym inżynierem budownictwa lądowego, drogowcem' W
pełni potwierdza on zastrzeżenia mieszkańcóą uważa żę zasady i tęchnologia układania tego
rodzaju nawierzchni nie są pżęsbzegane, a wyniki ani nie s4 właściwej jakości, ani nie
gwaxanfują trwałości nawierzchni. Musimy tu dodać, że to nie jedyne nwagL ZAstrzężśnia
budzi m. in. jakość wykonania chodników, w tym pojawienie się przy Pl. Rembowskiego
przed domami nr 4 i 6 chodnika z żółtej profilowanej kostki Bauma, mateńału absolutnie
obcego w pŹestzeni o walorach dla Sadyby historyczrrych.

w związkl| z tąv,łafną dla mieszkańców Sadyby i Towarzystwa spmwą plosimy o
szybkie spo&anie, a także szczegóIny iadńt nad pracami na Pl. Rembowskiego 1
remontowan}tn odcinkiem ul. oĘżnej. .Wnosimy także o możliwość naszego udziału w
wią'tacji lokalnej .
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Pan Piotr Boresowicz
Wiceburmistrz Dzielnicy Mokotów
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Szanowny Panie Butmistzu,
Dochodzą nas głosy licznych mieszkańców ul. okężnej i Pl' Rembowskiego na temat

jakości i tempa piac nitej ulicy iplacu _ wszystkie negatywne. Sytuacja staję się napięta.

1 tak:
. Mieszkńcy mająogromne zastzeżenia do ułożonej juŹ nawielzchni z kamięnia.

skonsultow;liśm' iię z fachowcem, inżynierem budor^'nictwa lądowego, dlogowcem.
W pełni potwierdzą że zasady i technologia Ńładania t€go rodzaju nawięrzchni nie są

przestrzegane' d wyniki ani nie są właściwej jakości, ani nie gwarantują tlwałości
nawierzchni.
. Mieszkańcy maj4też uwagi co do organizacji i tempa plfcy. l \'., tym.wypadku mają

rację' To oczywiste' że żeby zrobić ulicę i nowy cbodnik trzebaje najpierw rozebrać.

Tyie, ze po owej 1 . fazie prac _ rozbiórc ę' vzez tyditei i więcej nie ma nikogo na

budorłi". Mi"s"k-"y wiilu domów równoiześnie nie mogą do nich dojechać, starsi

majątrudności z dojściem, z pójścięm z wózkiem na zakupy. I sąpo prostu wściekli.

w związku f tym powyższym wnosimy o szybkię spotkanie na terenie budowy tej

ulicy. Wnosimy tez o powiadómienie nas o t}Ąn co najmniej na 5 dni wcześniej, tak byśmy i

my mogli na czas przekazac tę infolmację zaintelesowanym mieszkańcom.
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